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Actielijst commissievergadering SOB           Kalenderjaar 2015/2016/2017/2018

  
Datum  

raad 

Datum  

commissie 

Onderwerp Toezegging Uitvoering 

02.11.15 13.10.15    

  Rondvraag fractie VVD: 

verkeersveiligheid Neerhem en Oud-

Valkenburgerweg 

Wethouder Vankan zegt dat op 1 december 
a.s. de nieuwe verkeersambtenaar begint. 
Hij wil graag - na ambtelijk vooroverleg - op 
korte termijn met het Leefbaarheidsoverleg 
Valkenburg Centrum in overleg treden om 
deze aandachtspunten te bespreken, te 
verdiepen en te verduidelijken. 

Initiatief ligt op dit moment bij de 

bewoners. 

(Kan eigenlijk van actielijst worden 

afgevoerd, maar blijft op verzoek van 

fractie VVD staan, aangegeven in 

commissie d.d. 20.09.16) 

 

19.12.16 29.11.16    

  Hondenuitlaat/losloop gebied Onderzoeken aanleg honden- 
uitlaat/losloop gebied in kernen 

Dit wordt doorgeschoven naar 2019. 

07.11.17     

  Onderwerpen n.a.v. voorstel college 
betreffende vaststellen programma-
begroting planjaren 2018-2021: 

  

  Bergervliet Op dit moment wacht het college op de 
vaststelling van de transformatie-opgave en 
de instructies van de provincie. Naar 
verwachting komt hier in de loop van 2018 
duidelijkheid over. 

Met de eigenaar/ontwikkelaar zijn 

gesprekken gestart waarbij ook op ons 

verzoek de Woningstichting Berg en 

Terblijt is betrokken. Een eerste 

schetsontwerp is gemaakt. We zijn in 

afwachting van een informele aanvraag 

waarbij het project vlot getrokken kan 

worden. 

11.12.17 21.11.17    

  Voorstel college betreffende 
vaststellen bestemmingsplan 
‘Herontwikkeling Leeuwbier-terrein’ 

Verkeersdoorstroming/verkeersintensiteit: 
de wethouder zegt toe met de omwonenden 
om tafel te gaan zitten en te kijken naar 
mogelijkheden om handen en voeten te 
geven aan de veiligheids- en 
snelheidsbeleving.  

Zie  beneden raad 10-12-2018 



2 - 2 

 

 
02.07.18 12.06.18    

  Voorstel college betreffende verkoop 
Kasteel Oost 

Excursie: de wethouder stelt voor de locatie 

te bezoeken op het moment dat er meer 

duidelijk is over de invulling van de totale 

oostvleugel, maar misschien wil de 

wethouder sport de locatie nu bezoeken. 

Dit zal mogelijk in 2019 plaatsvinden 

zodra er meer duidelijk is volgt 

afspraakverzoek via Griffie. 

  Rondvraag fractie CDA inzake 
rolschaatsbaan 

Bij het afronden van het Centrumplan wordt 

de rolschaatsbaan in een staat 

teruggebracht. In welke staat het terrein 

wordt teruggebracht treedt de gemeente 

met de stichting in overleg.  

Wethouder Meijers zal met de stichting 

overleggen oever de gewenste staat. 

10.12.18 20.11.18    

  Voorstel betreffende Leeuwterrein – 
Beatrixsingel en parkeervoorzieningen 
Par’Course 

De wethouder zal in de eerstvolgende 
commissie SOB een procesvoorstel 
voorleggen over de wijze waarop de 
inspraak zal plaatsvinden. 
 
De wethouder zal alle inwoners van 
Broekhem Zuid uitnodigen voor een 2e sessie 
in de Polfermolen waarbij de huidige variant 
en in ieder geval een variant met een vrij 
liggend fietspad op tafel worden gelegd. 
Daarbij wordt helder aangegeven dat het 
kader vanuit de raad duurzaam veilig is en 
dat het een gebiedsontsluitingsweg is. 
 

Er is naar aanleiding van de 

behandeling van het Raadsstuk in 

december 2018 een MeeDenkTank 

geformeerd die aan de slag gaat. Proces 

en inhoud wordt met de MeeDenkTank 

besproken en bepaald. Eerste 

bijeenkomst met MeeDenkTank is 

gepland op 29-01-2019. 

     

 


